

لجنة الأمم المتحدة لحقوق الطفل والاتحاد البرلماني الدولي: العمل معاً لحشد البرلمانات دعماً لحقوق الطفل

الإثنين، 6 شباط/فبراير 2023

سويسرا

ملخص

سيعقد هذا الاجتماع بالحضور الشخصي وافتراضياً يوم الإثنين 6 شباط/فبراير 2023، من الساعة 13:15 ولغاية الساعة 14:45 (بتوقيت جنيف).

وعلى مدى السنوات الـ20 الماضية، دأب الاتحاد البرلماني الدولي على تقديم ودعم المساهمات البرلمانية في الجهود العالمية الرامية إلى صون حقوق الطفل على النحو المنصوص عليه في اتفاقية حقوق الطفل. وتماشياً مع هذه المشاركة الطويلة الأمد، التزم الاتحاد البرلماني الدولي ولجنة حقوق الطفل من خلال بيان مشترك بالعمل معاً لتعزيز مساهمة البرلمانات في تعزيز حقوق الطفل وحمايتها.

وستتوفر الترجمة الفورية باللغات الإنجليزية، والفرنسية، والإسبانية.



The United Nations Committee on the Rights of the Child and the Inter-Parliamentary Union: Working together to mobilize parliaments in support of children rights.

Monday, 6 February 2023
Switzerland

Summary

This meeting will be held in hybrid format on Monday, 6 February 2023, from 13:15 to 14:45 (Geneva time).

Over the last 20 years, the Inter-Parliamentary Union (IPU) has continually provided and supported parliamentary contributions to the global effort to safeguard the rights of the child as enshrined in the Convention on the Rights of the Child. In line with this longstanding engagement, the IPU and the Committee on the Rights of the Child (CRC) committed in a joint statement to work together to enhance the contribution of parliaments to the promotion and protection of children's rights.

Interpretation will be available in English, French and Spanish